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Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Siden sidst Generel orientering

A f m æ r k n i n g a f 
lavvandsområde ved bro 1

De pæle der hidGl har markeret lavvandsområdet for sikker 
sejlads ved bro 1, er overGd gået Gl.  Defor har havneudvalget 
undersøgt muligheder for reetablering af disse.  Vi er kommet 
frem Gl den løsning, at der etableres 3 røde bøjer i stedet for at 
ramme nye pæle.  Der er tale om bøjer der er godkendte af 
Farvandsvæsnet og Søfartsstyrelsen som har godkendt 
placeringen.  Disse bøjer vil spare sejlklubben for en dyr ramning 
af nye pæle, og placeres så snart Zephyr aQer er flydende 

Nye trækvogne Havneudvalget har over Gd for flere henvendelser fra 
medlemmer der har bedt os om at overveje indkøb af nye 
trækvogne.  De gamle trækvogne er noget slidte.  Havneudvalget 
hensGller Gl, at evt, nye trækvogne ikke bruges Gl transport af 
dielsel mv. da disse også skal bruges Gl transport af sejl osv.  Den 
ene trækvogn etableres med møntlås, således at gæstesejlere 
kan benyQe dem uden klubnøgle

”OperaGon sikker havn” I havneudvalgets bestræbelser på at blive ”SIKKER HAVN” 
cerGficerede, har havneudvalget besGlt repræsentanter fra FLID 
(Foreningen af lystbådehavne i Danmark) Gl at sikre at deQe 
bliver gjort, og at Kalundborg Sejlklub bliver en ”blå flag” sejlklub
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